
Motion till årsmötet 2023 för Mil Palmeras Boulers

När jag nu i januari 2023 skulle betala min avgift till föreningen blev jag till min förvåning uppmanad 
att betala 15 euro mot som tidigare 10 euro. Hur beslut om denna höjda avgift tillkommit vet jag ej 
och finner inte heller detta dokumenterat.

Avgiften till föreningen skall beslutas av årsmötet genom det budgetförslag som antas. I det beslut 
som antogs för året 2022 finns inget annat beslut än som tidigare 10 euro. Eftersom årsmötet för 
2023 ännu inte varit finns inget beslut för 2023.

För att oklarheter inte skall uppstå i framtiden föreslår jag att stadgarna ändras så en ny paragraf om 
medlemskap tillkommer och samt att nuvarande paragraf 2 ändras i sin lydelse

Föreslagen ny paragraf         Medlemskap och medlemsavgift

Föreningen är öppen för alla som accepterar föreningens stadgar och betalar medlemsavgiften. 
Medlem ska betala den avgift som årligen fastställs av årsmötet.                                                             
Icke medlemmar/tillfälliga gäster har rätt att delta i spel mot erläggande av en avgift per gång som 
fastställs av årsmötet. 

     Nuvarande lydelse.                  §2    Årsmöte 

Klubbens årsmöte hålls varje år senast i april. Röstberättigad vid årsmötet är den som är          
medlem. Medlem blir den som löser medlemskort (för närvarande säsongskort). Kallelse till 
årsmötet skall anslås på klubbens anslagstavla vid banorna tre veckor före mötet. Information 
om årsmötet sker också verbalt på träningsdagar.   

    Föreslagen ändring                    § 2    Årsmöte 

Klubbens årsmöte, vilket är föreningens högsta beslutande organ, hålls varje år senast i april. 
Röstberättigad vid årsmötet är den som är medlem.                                                                  
Kallelse till årsmötet skall anslås på klubbens anslagstavla vid banorna tre veckor före mötet. 
Information om årsmötet sker också verbalt på träningsdagar.



Mitt förslag är att årsmötet beslutar följande

Att En ny paragraf om medlemskap och medlemsavgift läggs till i föreningens stadgar 

Att Nuvarande paragraf 2 i stadgarna förändras enligt förslag

Att Fastställande av medlemsavgiften i fortsättningen tas upp som en särskild punkt på 
dagordningen

Att Då årsmötet sker en bra bit in på det nya året bör medlemsavgiften avse det därpå 
kommande året, alltså 2024. 

Att Eftersom det inte finns något gällande beslut att medlemsavgiften skall höjas till 15 euro 
föreslår jag att för mycket inbetalda pengar betalas tillbaka.

Cathrin Petersén


